
Verslag 161ste vergadering Seniorenplatform  29 november 2022 

Aanwezig: Christa, Emilie, Willie, Anke, Dika, José, Fred, Mathieu 

Afwezig: Cor, Ties 

1. Opening van de vergadering door de voorzitter 

* we leven mee met Cor, Mathieu houdt contact.  

2. Notulen van de 160e vergadering worden ongewijzigd vastgesteld en de actielijst 

wordt aangepast 

3. Mededelingen, ingekomen en uitgaande berichten en stukken: 

– de Zellingen, de buurt-actiegroep en de Gemeente hebben overeenstemming 

bereikt over twee ontwerpen voor de nieuwbouw van Crimpenersteyn. Deze zullen 

aan de Raad voorgelegd worden. 

– er was een vruchtbaar redactieoverleg over onze Nieuwsbrief, deze is nu in 

wording. Er zijn al ideeën voor de zomereditie.  

– onze teambrainstorm in de Crimpenaar was weer een succes.  

– een aantal van ons heeft het ontwerp voor de nieuwe website van Krimpenwijzer 

getest. De bevindingen waren divers. Bijv. Het startscherm is onoverzichtelijk maar 

heeft wel een duidelijke zoekfunctie. Het Groningse bedrijf(!) gaat aan de slag met 

alle op- en aanmerkingen. 

– 10 november was het VPK – overleg (= vrijwilligers platform Krimpen). Niet alle 

vrijwilligers zijn hierbij betrokken omdat het over vrijwilligerswerk in de zorg gaat en 

omdat deelname niet verplicht is. Wat bij allen (weer) naar voren kwam was dat de 

activiteiten en de hulpverleningsmogelijkheden bij velen niet bekend zijn. Het 

Seniorenplatform zal contact opnemen met de redactie van de Klinker met de 

suggestie daarin een pagina met deze info op te nemen. 

– de Sportnota wordt – vertraagd dus –  in 2023 in de Raad behandeld 

– er komt een artikel in de Klinker over het Seniorenplatform 

– de voedselbank verhuist van de Rank naar de Fonteinkerk en gaat op een andere 

manier aan het werk, info volgt. 

– bij het Sociaal Domein is een nieuwe procesmanager en een nieuwe 

procesregisseur aangesteld. Onafhankelijke Client Ondersteuning. 

– veiligheid: 13 december gesprek met Esmeralda van Doorn, beleidsmedewerker 

veiligheid. Er zin vier thema’s: babbeltrucs, financiële veiligheid, broodje brandweer, 

valpreventie. 

– 11 januari is een bijeenkomst van de Groene Tafel.  



4. Gasten. 

 

José Grandia en Saskia Kok van het Inloophuis de IJssel 

Hier zijn kankerpatiënten en hun partners welkom. Men biedt een breed pakket aan 

activiteiten en lezingen door vakdocenten. Artsen en fysiotherapeuten zijn 

beschikbaar. Men kan ook naar het Inloophuis in Capelle. Voor de partners is het 

platform rouwverlies en zingeving en wordt men op de goede weg geholpen. Er is 

samenwerking met betrokkenen bijv. Het IJsselland ziekenhuis. 

IPSO is de branchevereniging voor scholing en psycho-sociale ondersteuning. Inloop 

de IJssel is een stichting met een bestuur. Er zijn functies beschikbaar!. Ook is er een 

adviescommissie. 

In onze Nieuwsbrief zou een artikel/interview/ervaringsverhaal kunnen komen.  

 

Gast: Irma Remeeus, beleidmedewerker Sociaal Domein/WMO, en ambtelijke 

ondersteuning van het Seniorenplatform.  Irma verrast ons met een heerlijke taart als 

dank voor onze inzet ! Haar team telt 10 personen met secretariaat.  

Thema’s die nu spelen: 

– de Woonzorgvisie en het vervolgtraject 

– beschermd wonen 

– beleid vrijwilligerswerk 

– actualiseren van het actieprogramma mantelzorg 

– opstellen van actieprogramma preventie 

– uitbreiden ‘welzijn op recept’ 

– inburgering 

5. Seniorenplatform, stand van zaken: 

– de aandachtsgebieden worden aangepast. Laat wijzigingen en voorkeuren weten 

aan Mathieu. 

– vanavond is een online brainstorm over samenwerkingsverband ‘wonen, welzijn, 

zorg” Krimpen x Capelle. Krimpen heeft twee wijkregisseurs. Een  van de 

Leliegroep en Jowendy vd Graaf. Willie voert het woord namens ons. Slecht geregeld 

dat dit uit de lucht komt vallen zodat wij hierover niet van gedachten kunnen 

wisselen. Dit project goed volgen….wie? 

– werkgroep sociale samenhang heeft een verslag gemaakt van het bezoek aan 

een de buurtkamers en het Streekmuseum. Merendeels positieve ervaringen. 

– werkgroep wonen had in augustus een goed overleg met de beleidsambtenaren 

en zal een nieuwe afspraak maken. 

6. De rondvraag. 

7. sluiting van de laatste vergadering van 2022, tot volgend jaar! = dinsdag 31 

januari. 

 

NB. er is (nog) niet afgesproken wie dan onze gast zal zijn. Qua Wonen, chef wonen 

Krimpen ad IJssel, … ? 

 


